
FÖRSLAG till nästa styrelsemöte 

Förslag: Att uppdra åt VD att undersöka möjligheten till att bygga 

seniorbostadsrätter. 

Skäl till mitt förslag: Många äldre bor kvar i sina villor och radhus trots att de 

önskar en bostad som är anpassad efter deras nuvarande livssituation. Det kan 

vara frågan om handikappanpassning,  önskemål om gemensamhetsutrymme, 

närhet till kollektivtrafik etc.  

Genom att bygga seniorbostadsrätter skapas flyttkedjor, som ökar rörligheten 

på  bostadsmarknaden. 
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